
 

 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte den 16 januari 2018 
 

Deltagare: Ordf Thomas Svensson, Sekreterare Annelie Vesterholm,  mc-sektionen Ragne Gustafsson, 

Ulf Sonlet 

Tid: 17:00—18:00 

§1 Ordförande hälsade välkomna till dagens möte.  

- Kassör Tina Mikaelsson deltar inte vilket innebär att vi inte kan ha någon ekonomi-punkt.  

§2 Förberedelser årsmötet 

- Kallelse 22 februari genomför mötet, kallelse ut till medlemmarna senast den 25 januari. 

o Använder samma agenda som förra året med tillförsel av avvecklingspunkt under 

punkt 8, frågor väckta av styrelsen samt avveckling av inventarier.  

o Förslag att ha två styrelser men med samma medlemmar med utsedda sakansvariga 

(avveckling sektioner, avveckling inventarier) 

o Uppföljande möte den 19 januari för detaljutformning av kallelsen.  Mötet genomförs 

vid lunchtid.  

- Verksamhetsberättelse 

o Enligt liggande utformning, se bilaga 2 föregående årsmötesprotokoll.  

§3 punkter från föregående årsmöte 

- Avtackning av avgående styelse. Enligt protokollet skulle pågående styrelse besluta om 

former för avtackning. Mötet beslutar att avtackning sker under årsmöte 2018. 

- Arvode till styrelsen.  Mötet beslutar att arvodet blir 0:- för 2017 pga det ekonomiska läget 

och prioritering av avtackning av förra styrelsen.  

 

 



 

 

§ 4 Nästkommande möten: 19 januari genomförs ett avstämningsmöte mellan kassör, sekreterare 

och ordförande. Ingen kallelse skickas.  

 Den 5 februari genomförs arbetsmöte för att ta fram resultat och budget. Hela styrelsen deltar.  

Ordförande avslutar mötet. 

Underskrift  Vid protokollet   Justeras 

Thomas Svensson, ordf Annelie Vesterholm, sekr  Ulf Sonlet, ledamot 


